
        Protokół nr XXIII/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 29 listopada 2016 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski o godzinie 17.00 przywitał radnych oraz 
gości. Oświadczył, że ustawowy skład Rady Miejskiej w Zawidowie wynosi 15 radnych,  
a zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 15 radnych. Stwierdził prawomocność obrad 
i otworzył XXIII Sesję Rady Miejskiej w Zawidowie.  
- radna Maria Szkwarek, 
- radny Elżbieta Sontowska.  
 
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
27 października 2016r.,  

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2016, 
b) zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków dla gminy miejskiej Zawidów,  
c) uchwalenia Programu współpracy Gminy Zawidów z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2017 r.,  

d) organizacji wspólnej obsługi przez Urząd Miejski w Zawidowie. 
      5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
      6. Sprawy różne. 
 
 
Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski zwrócił się  
z zapytaniem, czy radni bądź Burmistrz wnoszą o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad. 
Radna Maria Pichórz złożyła wniosek o wprowadzenie zmian w porządku obrad,  
a mianowicie usunięcie pkt. 4 d, czyli projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej 
obsługi przez Urząd Miejski w Zawidowie, z uwagi na lepsze zapoznanie się z projektem.  
 
Sekretarz Miasta Marcin Rogacki wniósł o wprowadzenie zmian w porządku obrad, a 
mianowicie wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Zawidowie, uczestniczących w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym, oraz 
projektu uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Zawidów na 
lata 2016-2022.  
 



Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał pod głosowanie wniosek złożony przez radną Marię 
Pichórz.  
 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, w głosowaniu:/ za-2, przeciw-12, 
wstrzymujących się- 1, nie przyjęła ww. wniosku.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał pod głosowanie wniosek złożony przez Sekretarz 
Miasta Marcina Rogackiego.  
 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, w głosowaniu:/ za-15, przeciw-0, 
wstrzymujących się- 0, nie przyjęła ww. wniosku.  
 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał porządek obrad po zmianach:  
 
1. Przyjęcie protokołu z obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  

27 października 2016r.,  
2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2016, 
b) zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków dla gminy miejskiej Zawidów,  
c) uchwalenia Programu współpracy Gminy Zawidów z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2017 r.,  

d) organizacji wspólnej obsługi przez Urząd Miejski w Zawidowie,  
e) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Zawidowie, uczestniczących w działaniu ratowniczym lub 
szkoleniu pożarniczym, 

f) uczestniczących w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym, oraz 
projektu uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji 
Miasta Zawidów na lata 2016-2022.  

      5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
      6. Sprawy różne. 
 
 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
27 października 2016r. 

 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o wnoszenie uwag do protokołu z obrad XXII sesji 
Rady Miejskiej z dnia 27 października 2016 r.  
 
Wobec braku uwag do protokołu Przewodniczący A. Pilarski poddał pod głosowanie projekt 
protokołu z obrad XXII z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 października 2016 r. 
 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, w głosowaniu:/ za-15, przeciw-0, 
wstrzymujących się- 0, przyjęła ww. protokołu. 



 
2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż dyżury są przez niego pełnione w pierwszą  
i ostatnia środę miesiąca, pozostałe dyżury pełni Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta 
Sontowska.   
 
 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
 
 
 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2016, 

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXIII/116/2016 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 listopada 2016 r.  
w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2016. 
 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, w głosowaniu:/za-15, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXIII/116/2016, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

b) zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków dla gminy miejskiej Zawidów,  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie skierowane do Prezesa Przedsiębiorstwa 
Usług Komunalnych w Zawidowie Pana Piotra Michalkiewicz, a mianowicie, czy zmiany cen 
na wodę i ścieki nie spowodują wygenerowania straty od czasu obowiązywania nowej taryfy.  
Prezes Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Zawidowie Pan Piotr Michalkiewicz 
oznajmił, iż jeśli nie pojawią się nieplanowane wydatki, to nie spowoduje strat.   
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, czy przewidziane jest zwiększenie 
zatrudnienia w Przedsiębiorstwie.  
Pan Piotr Michalkiewicz odpowiedział, iż na chwilę obecną nie jest planowane zwiększenie 
zatrudnienia.  



Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Drabko zadał pytanie, Przedsiębiorstwo jest w stanie 
zrobić coś w sprawie edukacji społeczności w temacie segregacji odpadami.   
Burmistrz Miasta Robert Łężny oznajmił, iż ma zostać ogłoszony przetarg na wywóz 
odpadów na rok 2017 i jedną z uwag zawartych w przetargu jest przeprowadzenie kampanii 
edukacyjnej w szkole dla dzieci i młodzieży. 
 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXIII/117/2016 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 listopada 2016 r.  
w sprawie: zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków dla gminy miejskiej Zawidów, 
 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, w głosowaniu:/za-15, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXIII/117/2016, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

c) uchwalenia Programu współpracy Gminy Zawidów z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2017 r.,  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXIII/118/2016 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 listopada 2016 r.  
w sprawie: uchwalenia Programu współpracy Gminy Zawidów z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 
2017 r. 
 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, w głosowaniu:/za-15, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXIII/118/2016, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 



d) organizacji wspólnej obsługi przez Urząd Miejski w Zawidowie,  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż zakres projektu uchwały obejmuje obsługę prawną, 
finansową, kadrową oraz informacyjną i dotyczy to głównie kwestii rozliczeń. Jeśli chodzi o 
kwestie zatrudnień, to w dalszym ciągu pozostanie osobami decyzyjnymi pozostaną 
kierownicy jednostek organizacyjnych.  
Burmistrz Miasta R. Łężny przekazał, iż osoby, które piastują stanowiska księgowe i kadrowe 
nie zostaną pozbawione pracy, gdyż wszystkie te osoby posiadają prawa emerytalne i dlatego 
jest to odpowiedni moment na przeprowadzenie reorganizacji, która w wielu gminach już 
została przeprowadzona.   
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – głosowanie indywidualne. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski wniósł poprawkę do projektu uchwały, a mianowicie w § 3 
wykreślić pkt „3) obsługi kadrowej”.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał ww. poprawkę pod głosowanie.  
 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, w głosowaniu:/za-3, przeciw-12, wstrzymujących 
się -0/ - nie podjęła ww. poprawki. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXIII/119/2016 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 listopada 2016 r.  
w sprawie: organizacji wspólnej obsługi przez Urząd Miejski w Zawidowie. 
 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-1, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXIII/119/2016, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

e) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Zawidowie, uczestniczących w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 
pożarniczym, 

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 



Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXIII/120/2016 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 listopada 2016 r.  
w sprawie: ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Zawidowie, uczestniczących w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym. 
 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, w głosowaniu:/za-15, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXIII/120/2016, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

f) uczestniczących w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym, oraz 
projektu uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji 
Miasta Zawidów na lata 2016-2022.  

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXIII/121/2016 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 listopada 2016 r.  
w sprawie: uczestniczących w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym, oraz 
projektu uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Zawidów na 
lata 2016-2022. 
 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, w głosowaniu:/za-15, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXIII/121/2016, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Drabko zadał pytanie, na jakim etapie jest rewitalizacja 
parku miejskiego.   
Burmistrz Miasta R. Łężny odpowiedział, iż na chwilę obecną dokumentacja dotycząca 
rewitalizacji jest sprawdzana i konsultowana z Wojewódzkim Urzędem Ochrony Zabytków.  
 



Radny Stanisław Wójcik zadał pytanie, czy planowane jest utwardzenie bocznych dróg, które 
zostały zniszczone w związku z remontem ulicy Skłodowskiej.  
Burmistrz R. Łężny wyjaśnił, iż wszystko zostanie doprowadzone do porządku.  
Radna Maria Pichórz zadała pytanie, jak wygląda temat ograniczenia prędkości na ulicy 
Zgorzeleckiej, gdyż była świadkiem, kiedy w centrum miasta na terenie zabudowanym jeden 
tir wykonywał manewr wyprzedzania drugiego tira.  
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż temat jest ciągle poruszany, lecz jest to droga 
wojewódzka i gmina niewiele może zrobić w tym temacie. Aczkolwiek sprawa będzie w 
dalszym ciągu zgłaszana.  
Wiceprzewodniczący Rady G. Drabko oznajmił, iż skoro żadne metody nie przynoszą 
efektów, to można się zastanowić nas zorganizowaniem protestu na ulicach. 
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, jaki jest termin zakończenia prac na ulicy 
Skłodowskiej.  
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż termin zakończenia przypada na dzień 30 listopada 
br.  
 

6. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż sprawy różne były omawiane na bieżąco. 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski o godzinie 
18.30 zamknął sesję. 
 
 
 
          Protokołowała:                                                                         Przewodniczył: 
 
       Izabela Matuszczyk         Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                            
                                                                                                               Andrzej Pilarski 


